

**MESYUARAT KETIGA (BELANJAWAN 2021)
BAGI PENGGAL PERSIDANGAN KETIGA
DEWAN NEGERI JOHOR YANG KEEMPAT BELAS
PADA HARI KHAMIS, 03 DISEMBER 2020, JAM 9.30 PAGI**

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT

1. **DOA.**
2. **PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN NEGERI JOHOR.**
3. **SOALAN LISAN**

YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)

SOALAN 1 (A120)

Apakah rancangan untuk menubuhkan makmal dan fasiliti untuk ujian Covid-19 di CIQ?

YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG)

SOALAN 2 (A80)

Apakah kekangan yang mengakibatkan projek VEP dan RFID di sempadan Malaysia/Singapura masih belum mencapai angka dan kelancaran yang dirancangan?

YB DATO' ZULKURNAIN BIN HAJI KAMISAN (SRI MEDAN)

SOALAN 3 (A173)

Adakah kerajaan negeri Johor mempunyai data bilangan kilang haram yang terdapat di dalam negeri Johor dan apakah perancangan kerajaan negeri dalam menangani isu kilang haram ini?

YB TUAN JIMMY PUAH WEE TSE (BUKIT BATU)

SOALAN 4 (A64)

Apa tindakan yang telah diambil oleh Majlis Perbandaran Kulai (MPKu) terhadap kilang haram yang menjadi punca pencemaran air (air berbau pandan) baru-baru ini?

YB TUAN HAJI AMINOLHUDA BIN HAJI HASSAN (PARIT YAANI)

SOALAN 5 (A211)

Berapakah kes yang direkodkan oleh JAINJ berkaitan masalah rumah tangga dan penceraiian sepanjang Pendemik (bulan 3 sehingga sekarang)?

YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)

SOALAN 6 (A142)

Dalam tempoh pandemik Covid-19 sehingga kini, berapa jumlah permohonan untuk industri pertanian dan industri ternakan di Negeri Johor? Berapa jumlah permohonan tersebut telah dilulus?

YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)

SOALAN 7 (A194)

Apakah status pelaksanaan Program Bandar Warisan dan ubah status bangunan Majlis Perbandaran Batu Pahat di Jalan Pegawai, kepada Muzium Batu Pahat?

YB TUAN MUHAMAD SAID BIN JONIT (MAHKOTA)

SOALAN 8 (A132)

Banyak perniagaan di Kluang tutup dan ramai kehilangan pekerjaan akibat pandemik COVID-19 dan ekonomi yang lemah. Apakah usaha kerajaan untuk mengembalikan pekerjaan kepada penduduk setempat?

YB PUAN NOR RASHIDAH BINTI RAMLI (PARIT RAJA)

SOALAN 9 (A55)

Mohon dinyatakan inisiatif dan peruntukan yang bakal dilaksanakan oleh kerajaan negeri bagi mengatasi isu pengangguran yang semakin meningkat melibatkan golongan belia?

YB DATO' SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO' SYED ZAIN (PENAWAR)

SOALAN 10 (A10)

Pelajar-pelajar dari keluarga miskin atau keluarga B40 merupakan antara yang terkesan akibat Pandemik Covid-19. Adakah YPKDT menyediakan program yang bersesuaian kepada pelajar-pelajar ini?

YB TUAN TAN HONG PIN (SKUDAI)

SOALAN 11 (A206)

Nyatakan keberkesanan Dasar Pengasingan Di Punca dengan menyatakan tanan (tonnage) sampah yang di kitar semula bagi setiap PBT mengikut kategori masing-masing setiap tahun bagi tahun 2015-September 2020 serta strategik kerajaan untuk meningkatkan kadar kitar semula di setiap PBT.

YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)

SOALAN 12 (A71)

Apakah usaha kerajaan negeri untuk memperkasakan pertanian bukan komoditi sebagai sumber hasil tambahan rakyat Johor?

YB DATO' ZULKURNAIN BIN HAJI KAMISAN (SRI MEDAN)

SOALAN 13 (A171)

Yayasan Warisan Johor (YWJ) merupakan jabatan yang bertanggungjawab dalam memartabatkan warisan dan budaya di negeri Johor. Apakah

perancangan yang disusun oleh YWJ dalam memartabatkan lagi budaya di negeri Johor dengan norma baru hari ini?

YB TUAN TAN HONG PIN (SKUDAI)
SOALAN 14 (A218)

Nyatakan projek naik taraf infrastruktur Tambak Johor–Singapura dan Laluan Kedua Malaysia-Singapura yang telah dilaksanakan oleh Kerajaan dalam tahun ini dengan menyatakan peruntukan yang digunakan secara terperinci.

YB TUAN SR. DZULKEFLY BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)
SOALAN 15 (A123)

Pada Sidang DUN lepas YAB MB menyatakan jumlah pengangguran di Johor adalah 173,00 orang. Berapakah kadar (%) dan jumlah pengangguran terkini dan berapa banyakkah peluang pekerjaan yang telah dicipta melalui program job matching dan reskilling & upskilling?

YB TUAN MUHAMAD SAID BIN JONIT (MAHKOTA)
SOALAN 16 (A133)

Sektor pelancongan dalam negeri perlu dipertingkatkan dengan meningkatkan fasiliti dan mewujudkan lebih banyak daya tarikan. Apakah yang dirancangkan oleh kerajaan negeri untuk Kluang terutamanya dalam DUN Mahkota?

YB TUAN TAN CHEN CHOON (JEMENTAH)
SOALAN 17 (A45)

Adakah kerajaan negeri akan menaikkan jumlah bantuan kewangan bagi Skim Bantuan Am Negeri memandangkan Garis Panduan Kemiskinan (GPK) telah meningkat daripada RM960.00 sebulan kepada RM2208.00 sebulan? Sekiranya ya, bila? Jika tidak, apakah sebab-sebabnya?

YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGKARAM)
SOALAN 18 (A195)

Apakah rancangan kerajaan di dalam membantu pelajar-pelajar, khususnya pelajar IPT yang mendiami kawasan luar bandar, sebagai pemudah cara mereka menjalani pengajian di atas talian ketika penutupan institusi-institusi pengajian berikutan pelaksanaan Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat?

YB TUAN MUHAMAD SAID BIN JONIT (MAHKOTA)
SOALAN 19 (A130)

Pemilik RMMJ/ Rumah Mampu Milik terkesan dengan pandemik COVID-19. Mereka tidak mampu untuk membayar pinjaman rumah namun tidak boleh menjual rumah kerana pemilikan bawah 5 tahun. Ini menyebabkan rumah mereka dilelong dan nama disenaraihitamkan. Apakah penyelesaiannya?

YB TUAN GOPALAKRISHNAN A/L SUBRAMANIAM (TIRAM)
SOALAN 20 (A154)

Klinik kesihatan (Hospital) yang baru dibina bila akan beroperasi.

YB PUAN HAJAH NOR HAYATI BINTI BACHOK (MAHARANI)

SOALAN 21 (A216)

Nyatakan jumlah permohonan yang telah diterima dan diluluskan/ditolak di bawah skim bantuan sektor pelancongan seluruh negeri Johor, termasuklah sebab-sebab utama permohonan ditolak dan respons, cabaran-cabaran, dan keberkesanan skim ini dalam menyokong industri pelancongan Johor.

YB TUAN HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)

SOALAN 22 (A98)

Mohon nyatakan jumlah Bangsa Johor yang bekerja di Singapura serta jumlah mereka yang terkesan dengan penutupan sempadan akibat pandemik Covid-19.

YB TUAN MUHAMAD SAID BIN JONIT (MAHKOTA)

SOALAN 23 (A128)

Adakah kerajaan negeri boleh memberikan peruntukan khas sebanyak RM150,000 untuk bantuan terus diberikan kepada semua ADUN bagi membantu rakyat yang sedang dalam kesusahan akibat pandemik COVID-19 yang semakin meningkat?

YB DATO' HAJI OSMAN BIN HAJI SAPIAN (KEMPAS)

SOALAN 24 (A1)

Sila nyatakan berapakah kutipan hasil wang yang dapat dipungut dan dikumpulkan dalam kategori Kumpulan Wang Yang Disatukan dari tempoh 9 bulan pertama (Januari hingga September) tahun 2020.

YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)

SOALAN 25 (A121)

Berapakah jumlah Akaun Kumpulan Wang Disatukan, Akaun Hasil Disatukan dan Akaun Amanah Disatukan setakat akhir bulan Oktober 2020?

YB TUAN DR. RAMAKRISHNAN A/L SUPPIAH (BEKOK)

SOALAN 26 (A15)

Berapakah jumlah wang yang telah dibiayai oleh Kerajaan Negeri Johor untuk pakej Penjana dan Prihatin tahun ini? Apakah pakej Penjana dan Prihatin yang masih boleh digunakan lagi? Adakah inisiatif sebegini akan diteruskan untuk tahun-tahun yang akan datang?

YB TUAN HAJI SHEIKH 'UMAR BAGHARIB BIN ALI (PALOH)

SOALAN 27 (A134)

Apakah inisiatif yang diambil oleh kerajaan dalam memastikan isu pekerjaan rakyat Johor yang bekerja di Singapura dapat diselamatkan semasa pandemik COVID-19?

YB TUAN HAJI KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)

SOALAN 28 (A69)

Berdasarkan jawapan pada sidang yang lepas, dimaklumkan sebenarnya penduduk Kampung Petani Jalan Minyak Beku telah mengemukakan masalah hak milik tanah tersebut kepada YAB Menteri Besar semenjak tahun 2012. Adakah kerajaan negeri bersedia untuk membantu penduduk di sini mendapat hak milik?

YB TUAN TEE BOON TSONG (SENAI)

SOALAN 29 (A163)

Berapakah lot permohonan tanah Kampung Baru, Kampung Tradisional dan Kampung Melayu yang belum diluluskan di setiap daerah?

YB KAPT (B) HAJI NAJIB BIN LEP (BUKIT PASIR)

SOALAN 30 (A178)

Masyarakat asnaf terutama yang memerlukan bantuan perumahan sering menghadapi permasalahan berkaitan status geran tanah. Apakah inisiatif kerajaan negeri Johor bagi membantu serta menggalakkan masyarakat melakukan pecah tanah agar kesulitan seperti ini tidak kerap kali berulang terutama bagi golongan berpendapatan rendah?

YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGKARAM)

SOALAN 31 (A193)

Adakah kerajaan mempunyai rancangan di sekitar bandar Batu Pahat di dalam usaha menempatkan semula penduduk di kawasan setinggan, khasnya di Kampung Pinang Malan, Batu Pahat, di mana kedudukannya di tepian Sungai Batu Pahat dan sering dilanda banjir kilat?

YB TUAN IR. DR. FAIZUL AMRI BIN ADNAN (SEROM)

SOALAN 32 (A111)

Apakah statistik gangguan bekalan air dan punca-punca yang dikenal pasti oleh pihak SAJ dan tindakan kerajaan negeri bagi menyelesaikan isu bekalan air yang sering terputus khususnya bagi daerah Tangkak?

4. SAMBUNGAN PERBAHASAN ATAS RUNDINGAN BACAAN KALI YANG KEDUA BAGI RANG UNDANG-UNDANG ENAKMEN PERBEKALAN (2021) TAHUN 2020

----- (Ucapan Penggugungan YB Pengerusi-Pengerusi Jawatankuasa) -----

Persidangan ditangguhkan sehingga hari Ahad, 6 Disember 2020, jam 9:30 pagi.